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Rada Miejska w Augustowie 

PROTOKÓŁ Nr L/22 

z L posiedzenia sesji Rady Miejskiej w Augustowie 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków, co stanowi o prawomocności obrad. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta 

- Pan Sławomir Sieczkowski - Zastępca Burmistrza Miasta 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Pani Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie 

- Prezesi miejskich spółek 

- Goście i mieszkańcy 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2022 o godz. 13:00, 

a zakończono o godz. 18:51 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie Miasta Augustowa, 

b) Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego, 

c) zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów, 

d) przystąpienia Gminy Miasta Augustów do opracowania i wdrożenia Miejskiego Planu 

Adaptacji do zmian klimatu, 

e) wyrażenia zgody za zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, 

f) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa 

Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z.o.o., 

g) zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

należących do Gminy Miasto Augustów, 

h) zmian budżetu miasta na 2022 rok, 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

5. Rozpatrzenie informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego  

w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim  

w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publicznych. 

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny 

finansów publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję 

Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia 

zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów 

publicznych. 

6. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 25.05.2022 r. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady L sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie. Przywitała Państwa Radnych, Burmistrzów, urzędników  

i gości. Poinformowała, że zgodnie z listą obecności /zał. nr 1/ w obradach bierze udział 16 

radnych. Stwierdziła, że obrady są prawomocne. Poinformowała również, że obrady rady 

gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy 

oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:00/. 

 

Ad. pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /0:41/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek 

obrad /zał. nr 2/ otrzymali Państwo Radni w systemie eSesja wraz z projektami uchwał i innymi 

materiałami niezbędnymi do realizacji porządku. Zapytała, czy są wniosku o zmianę porządku 

obrad. Udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Miasta /0:41/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta w imieniu Burmistrza Miasta 

Augustowa złożył wniosek /zał. nr 3/ o wprowadzenie do porządku obrad L sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie w dniu 30 czerwca 2022 r. projektów uchwał w sprawie: 

1. Zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego 

Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z o. o. 

2. Zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

należących do Gminy Miasto Augustów. 

3. Punktu w sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych 

właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie 

Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publicznych. 

Poinformował, że do niniejszego wniosku dołącza projekty uchwał /1:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie Miasta Augustowa 

/2:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytał, czy są jeszcze uwagi 

do porządku obrad. Udzieliła głosu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiego /3:53/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń. Poddała pod głosowanie pierwszy wniosek Burmistrza /5:37/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad L sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego Augustowskie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z o. o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (1) 

Emilian Al-Khameri 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie drugi wniosek Burmistrza /9:07/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad L sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej należących do Gminy 

Miasto Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie trzeci wniosek Burmistrza /10:16/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad L sesji Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika 

dyscypliny finansów publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną 

Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę 

finansów publicznych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, ze wniosek 

przeszedł. Poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Radnego Marcina 

Kleczkowskiego /13:03/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 4a projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na 

terenie Miasta Augustowa. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /14:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:21/. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Radnego Marcina Kleczkowskiego został odrzucony. Poddała pod głosowanie porządek 

posiedzenia wraz z poprawkami /15:10/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /16:07/. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta od 

przedstawienia ostatniego sprawozdania /16:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza 

Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosiła o złożenie sprawozdania /16:20/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /16:42/. 

 

Ad. pkt 4a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 

na terenie Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie Miasta Augustowa /37:12:/. 

                                                                                                                                                                                          

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie Miasta Augustowa. Poprosiła 

przedstawiciela wnioskodawców o przedstawienie projektu uchwały zał. nr 4/ /37:12/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /37:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia wspólnego Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji 

Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

o przedstawienie opinii Komisji /40:02/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 28 czerwca 2022 r. zapoznała 

się z projektem uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie 

Miasta Augustowa. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /40:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Adamowi Sieńko /40:41/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny złożył wniosek formalny o 10 minut przerwy w obradach /40:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek Radnego Adama Sieńko /41:04/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Adama Sieńko o 10 minut przerwy. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Adam Sieńko, Magdalena 

Śleszyńska 

PRZECIW (4) 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pana 

Radnego Adama Sieńko przeszedł. Ogłosiła 10 minut przerwy /42:20/. 

 

/Przerwa /42:30 – 53:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzielił głosu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /53:32/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /53:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:45/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /56:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:00/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /59:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:43/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:01:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:36/. 

 

Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:03:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:45/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście 

do głosowania /1:05:58/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego /1:06:27/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego o zakończenie 

dyskusji i przejście do głosowania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pana 

Radnego Tomasza Dobkowskiego przeszedł. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

/1:07:33/. 

 

Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie Miasta 

Augustowa. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

L/502/22 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie Miasta 

Augustowa została przyjęta /1:08:56/. 

/Uchwała Nr L/502/22 – stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. 
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/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego /1:09:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. Poinformowała, że projekt był przedmiotem 

posiedzenia wspólnego Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju i Komisji do spraw 

Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii 

Komisji /1:09:03/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu  

28 czerwca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie Augustowskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /1:09:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Burmistrza  

o przedstawienie projektu uchwały /1:09:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:09:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do tego 

projektu uchwały. Zgłoszeń nie było, więc poddała pod głosowanie projekt uchwały /1:11:29/. 

 

Głosowano w sprawie: Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

nr L/503/22 w sprawie Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego została podjęta /1:12:00/. 

/Uchwała nr L/503/22 – stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022  

w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie 

Miasta Augustów. 
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/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały nr XLVIII/494/2022 w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej 

komunikacji na terenie Miasta Augustów /1:12:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Komisja przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały nr XLVIII/494/2022 w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami 

miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. Poinformowała, że projekt był 

przedmiotem posiedzenia wspólnego Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju  

i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej  

o przedstawienie opinii Komisji /1:12:05/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu  

28 czerwca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

nr XLVIII/494/2022 w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej 

komunikacji na terenie Miasta Augustów. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:13:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:14:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:15/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:14:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:30/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:16:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /1:18:17/. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 w sprawie ustalenia cen za 

usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 
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Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/504/22 w sprawie zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów została podjęta 

/1:18:54/. 

/Uchwała nr L/504/22 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Augustów do 

opracowania i wdrożenia Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Miasta Augustów do opracowania i wdrożenia Miejskiego Planu 

Adaptacji do zmian klimatu /1:19:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Miasta Augustów do opracowania i wdrożenia Miejskiego Planu 

Adaptacji do zmian klimatu. Poinformowała, że projekt był przedmiotem posiedzenia 

wspólnego Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /1:19:02/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 28 czerwca 2022 r. zapoznała 

się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Augustów do opracowania  

i wdrożenia Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:19:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:58/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:20:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /1:20:32/. 

 

Głosowano w sprawie: przystąpienia Gminy Miasta Augustów do opracowania i wdrożenia 

Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 
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Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/505/22 w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Augustów do opracowania i wdrożenia 

Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu została podjęta /1:21:02/. 

/Uchwała nr L/505/22 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4e. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody za zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody za zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

/1:21:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody za zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. Poinformowała, że projekt był przedmiotem posiedzenia wspólnego Komisji 

Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /1:21:07/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 28 czerwca 2022 r. zapoznała 

się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:21:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:22:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:32/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:22:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:49/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:23:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:31/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:24:42/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:45/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:25:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:39/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:26:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:06/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:27:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:36/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:27:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:27/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:28:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:32/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:29:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:47/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:30:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:05/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:31:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:39/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:31:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:06/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:32:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:34:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:14/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:35:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:06/. 
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Pan Mirosław Chudecki – Radny /1:36:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:40/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:36:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:50/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
/1:36:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /1:37:37/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody za zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/506/22 w sprawie wyrażenia zgody za zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta. Ogłosiła 10 minut przerwy /1:38:25/. 

/Uchwała nr L/506/22 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

/Przerwa /1:38:56 – 1:54:02/. 

 

Ad. pkt 4f. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z.o.o. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 

na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego 

Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z.o.o. /1:54:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przewie. 

Poinformowała, że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
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Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym 

Towarzystwie Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego „KODREM” Sp. z.o.o. Poprosiła Panią Prezes ATBS Kodrem o przedstawienie 

projektu uchwały /1:54:02/. 

 

Pani Justyna Półtorak – Prezes ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /1:55:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:37/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:00:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:55/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:02:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:11/. 

 

Pani Justyna Półtorak – Prezes ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /2:02:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:32/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:02:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:03:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:09/. 

 

Pani Justyna Półtorak – Prezes ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /2:05:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:50/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:05:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:47/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta złożył autopoprawkę do projektu 

uchwały, związaną z oczywistą omyłką pisarską. W załączniku nr 1 do projektu uchwały, gdzie 

wskazany jest adresat zamiast słowa „Zasów” zmienia się na „Zasób” /2:06:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:16/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:07:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:31/. 

 

Pani Justyna Półtorak – Prezes ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /2:07:38/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:47/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:08:/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:20/. 

 

Pani Justyna Półtorak – Prezes ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /2:08:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /2:08:32/. 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

„KODREM” Sp. z.o.o. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, ze uchwała nr 

L/507/22 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

„KODREM” Sp. z.o.o. została podjęta /2:09:09/. 

/Uchwała nr L/507/22 – stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4g. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów 

i urządzeń użyteczności publicznej należących do Gminy Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej należących do Gminy 

Miasto Augustów /2:09:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej należących 

do Gminy Miasto Augustów. Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały  

/2:09:22/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:09:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:53/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:12:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:52/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:12:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:49/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:13:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:15:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:45/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:18:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowania  

w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zabiera głos bez udzielenia go przez 

Przewodniczącą /2:19:49/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:21:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:17/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:22:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu 

uchwały w związku z omyłką pisarską. W § 7. 1. Zmienia się nr uchwały z „XL/397/17” na 

XL/379/17” /2:24:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały wraz z autopoprawką /2:24:57/. 

 

Głosowano w sprawie: zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej należących do Gminy Miasto Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/508/22 w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej należących do Gminy Miasto Augustów została podjęta /2:25:52/. 

/Uchwała nr L/508/22 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4h. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na 2022 rok /2:25:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmian budżetu miasta na 2022 rok. Poinformowała, że projekt był przedmiotem posiedzenia 

wspólnego Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji 

/2:25:58/. 

 

Pan Emilian Yasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w 

dniu 28 czerwca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy 3 głosach wstrzymujących się /2:26:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Skarbnika Miasta  

o przedstawienie projektu uchwały /2:26:53/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:27:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:03/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:28:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:59/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:30:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:32:05/. 

 



S t r o n a  | 19 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:32:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:04/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:34:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:15/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /2:36:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:37:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:46/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /2:37:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:38:27/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:38:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:00/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /2:39:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:20/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:39:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:06/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /2:40:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:40:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:40/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /2:41:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:21/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:42:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:16/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /2:43:20/. 

 



S t r o n a  | 20 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:17/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:44:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:41/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:45:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /2:46:59/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Adam Sieńko 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/509/22 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 został podjęta /2:47:41/. 

/Uchwała nr L/509/22 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4 i. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034 /2:47:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

Poinformowała, że projekt był przedmiotem posiedzenia wspólnego Komisji Społeczno-

Oświatowej, Komisji Rozwoju i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /2:47:58/. 

 

Pan Emilian Yasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w 

dniu 28 czerwca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Po analizie przedstawionego 
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dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /2:48:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:52/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /2:48:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:12/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:49:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:52:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie w 

protokole, że Radny Marcin Kleczkowski samowolnie zabiera głos bez zgody Przewodniczącej 

/2:52:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:52:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /2:53:33/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2034. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Adam Sieńko 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/510/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-

2034 została podjęta /2:54:11/. 
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/Uchwała nr L/510/22 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5. 

Rozpatrzenie informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego w 

sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim w 

Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publicznych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu informacji Rzecznika dyscypliny 

finansów publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję 

Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia 

zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów 

publicznych /2:54:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu informacji Rzecznika 

dyscypliny finansów publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną 

Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę 

finansów publicznych. Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie tej informacji /2:54:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:55:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:14/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny /2:56:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:01:13/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:01:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:39/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:03:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:12/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny /3:07:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:50/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /3:09:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:35/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /3:11:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:05/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:12:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:56/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:13:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:13:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:15/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:15:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /3:18:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:07/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:20:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:56/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:23:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:25:26/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:25:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:52/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:28:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:34/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:31:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 15 minut przerwy  

w obradach /3:32:40/. 

 

/Przerwa /3:32:52 – 3:58:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Poinformowała, że do Przewodniczącej Rady Miejskiej wpłynął wniosek /załącznik nr 14/  

o wprowadzenie do porządku obrad L sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego w 

sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim  



S t r o n a  | 24 

 

w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publicznych. Poprosiła 

przedstawiciela wnioskodawców o przedstawienie wniosku /3:58:16/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna odczytała wniosek i przedstawiła projekt wraz  

z uzasadnieniem /3:59:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:54/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska /4:12:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek grupy radnych do porządku obrad /4:12:38/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku grupy radnych o ujęcie w porządku obrad L sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika 

dyscypliny finansów publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną 

Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę 

finansów publicznych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

przeszedł i wprowadza się projekt uchwały w punkcie 5a. Poddała pod głosowanie cały 

porządek obrad wraz ze zmianą /4:13:44/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (5) 
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Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /4:14:53/. 

 

Ad. pkt 5a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny 

finansów publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną 

Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów naruszających 

dyscyplinę finansów publicznych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego w sprawach 

rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim w Augustowie czynów 

naruszających dyscyplinę finansów publicznych /4:14:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego w sprawach 

rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie Miejskim  

w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publicznych /4:14:59/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:15:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:15/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /4:17:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:20/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /4:19:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:20:06/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:20:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:47/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:23:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:53/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:25:00/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:23/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:25:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:05/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska /4:27:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:56/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:29:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /4:29:21/. 

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych 

właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie 

Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publicznych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

L/511/22 w sprawie rozpatrzenia informacji Rzecznika dyscypliny finansów publicznych 

właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą przy 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie ustalenia zaistnienia w Urzędzie 

Miejskim w Augustowie czynów naruszających dyscyplinę finansów publiczny została podjęta 

/4:30:11/. 

/Uchwała nr L/511/22 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 6. 

Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 25.05.2022 r. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej 

z 25.05.2022 r. /4:30:21/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLIX sesji Rady 

Miejskiej z 25.05.2022 r. Zapytała, czy są uwagi do tego protokołu. Zgłoszeń nie było, więc 

poddała pod głosowanie protokół z XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie /4:30:21/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 25.05.2022 

r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław 

Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Sieńko 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

XLIX sesji Rady Miejskiej z 25 maja 2022 r. został przyjęty /4:31:10/. 

 

Ad. pkt 7. 

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom /4:31:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego wolnym wnioskom. Zabrała głos  

/4:31:19/. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:32:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:33/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:41:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:22/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:43:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:58/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:44:11/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:17/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:51:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:21/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:54:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:10/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /5:05:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:05/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /5:07:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:59/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:08:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:08:31/. 

 

/Głosy z sali/ /5:09:50 – 5:09:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:09:55/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:10:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:31/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski  - Radny /5:14:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16:49/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /5:16:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:28/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /5:18:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:13/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /5:19:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:20:00/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:20:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:20:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:20:47/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:20:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:22:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:03/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny /5:23:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:28:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:48/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /5:29:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:46/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:31:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:03/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:33:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:39:06/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny /5:39:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:15/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:40:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:38/. 

 

Mieszkaniec Augustowa /5:40:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:59/. 

 

Ad. pkt 8. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:45:13/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła L obrady sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie /5:45:13/. 

 

 

 

 

           Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

        Alicja Dobrowolska 

 

 

Przygotował(a): Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 


